

Bestyrelsesmøde d .09-01 -19 Lejerbo afd.725-0

Til stede: Jørgen, Anna, Anna Lise, Lars Bo, Lars Lykke, Tina.

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen.
2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.
3. Nyt fra varmemesteren: Forbedring af lys ved molokken er udført. Vores varmemester er blevet pålagt pga. besparelser, at fra d.1-5-19, vil det ikke være hans opgave, at styre udlejning af gæsteværelser og gildesal. Nærmere information omkring dette følger. Der skal bruges en kode til vores nye låse i cykelskurene, nærmere info, når låsene er klar. Vi har 1 fraflytning i afdelingen.
4. Nyt fra formand: Casa Nova har delt forslag ud med forskellige ideer til socialt samvær, vi har valgt ikke at træde ind i det, men afventer deres tiltag. Vi har drøftet forskellige kursustilbud til bestyrelsen. Vi har bestemt, at vi vil male vores vinduer i "Generatoren" til foråret. Vi arbejder og håber på at få sensore til lyset på trapperne og svalegangene. Ligeledes arbejder vi på at skaffe en reol der kan stå i kælderens i nr. 19. Vores ide med den er, at her kan vi bytte vores blade og bøger med hinanden. Der blev besluttet, at alle der kommer til afdelingsmødet får en indkøbspose med Lejerbo's logo.
VIGTIGT: Vores affaldsstativ til dåser og vores kasse til problemaffald stilles om bagved cykelskuret i nr. 19. Nr. 17 får deres egen kasse til problemaffald. Storskrald er stadig ved nr. 23 og husk plasticbøtter, tom emballage og andet alm. brændbart er ikke problemaffald ;-)
5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Intet relevant nyt for os.
6. Bordet rundt: Anna ønsker ikke at genopstille til næste valg. Fastlagte datoer (med mulighed for ændring) Sommerfest med hygge og gratis grillpølser og drikke: 24-05-19
Julehygge med gløgg og æbleskiver: 29-11-19

HUSK VI SES TIL AFDELINGSMØDET PÅ HOTEL EYDE 6. FEBUAR KL. 17, KOM OG FÅ
INDFLYDELSE ☺
7. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 13-02-19 kl. 17.00

Referent Tina